
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XLV 

XLV Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 1 września 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 1 września 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:16 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył XLV sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, 

transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu 

oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  
i podejmować prawomocne uchwały. 

Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

 

 

 



2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę. 
Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 czerwca 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 czerwca 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 27 czerwca 

2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany zgodnie 

ze statutem i jest dostępny na eSesji, wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 27 czerwca 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany zgodnie 

ze statutem i jest dostępny na eSesji, wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/245/22 Rady Miejskiej w 

Tułowicach z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 



Pani Barbara Saga przedstawiła projekt procedowanej uchwały oraz konieczność jej podjęcia, 

następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/245/22 Rady Miejskiej  

w Tułowicach z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy  

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XLV/253/2022 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Tułowic. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji w swojej uchwale wnioskowała do Rady Miejskiej o oddalenie skargi na Burmistrza, 

a podczas posiedzenia Komisji Rady, dokładnie uzasadniła swoje stanowisko. Następnie 

oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Frédéric Coppin 

zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XLV/254/2022 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik omówiła zmiany, Skarbnik jest obecna i jest okazja do zadawania pytań,  
w związku z brakiem chętnych do zabrania głosu poprosił Wiceprzewodniczącego  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XLV/255/2022 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik omówiła zmiany i w związku z brakiem chętnych do zabrania głosu poprosił 

Wiceprzewodniczącego o przedstawienie uchwały. 



 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XLV/256/2022 

10. Sprawozdanie komisji z prac wykonanych w II kwartale 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jan Bojkowski, Członek Komisji Spraw 

Społecznych Roman Kopij, Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych 

Tomasz Gala oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak przedstawili 

sprawozdania z prac Komisji w II kwartale 2022 r. 

 

11. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w II kwartale 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił statystyki dotyczące prac Rady, wskazał 

na wysoki procent obecności, na 90 %  ocenił realizację Planu Pracy, wskazując na wysoką 
zgodność podczas głosowań. 

Brak pytań 

 

12. Informacja sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w II kwartale 2022 r. 

 

Pan Andrzej Pochopień Sołtys Goszczowic przedstawił prezentację o działaniach Rady 

Sołeckiej w II kwartale 2022 r. 

 

Radny Krzysztof Chodorowski odczytał sprawozdanie z działalności Sołectwa Ligota 

Tułowicka w II kwartale 2022 r. 

 

Sołtys Agnieszka Zawadzka przedstawiła sprawozdanie z działalności Sołectwa 

Skarbiszowice w II kwartale 2022 r. 



Sołtys Lucyna Makuch przedstawiła sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej 

Szydłowa w II kwartale 2022 r. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił prezentację działalności Sołectwa  

Tułowice Małe w II kwartale 2022 r. 

 

13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o podpisaniu umowy w Urzędzie Marszałkowskim  

na realizację zadania z zakresu pomocy obywatelom Ukrainy, przypomniał o podpisaniu umowy  

na budowę świetlicy w Szydłowie, w wyniku czego powstają już fundamenty tej budowli i wyraził 

nadzieję na spotkanie w gotowej świetlicy przed przyszłymi wakacjami. 

Omówił kolejność działań przy realizacji przebudowy ulicy Przedszkolnej, początek których został 

ustalony na wrzesień.  
Burmistrz wspomniał o spotkaniu z Szefową Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego  

w sprawie budynku, którego dach uległ spaleniu dodając, że Gmina poprzez swoje jednostki udzieliła 

mieszkańcom wszechstronnej pomocy, w tym wsparcia psychologicznego. 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady złożył również wizytę 
Starostwie w sprawie inwestycji drogowych poinformował, że finalizuje się porozumienie w sprawie 

przekazania dotacji na projekt chodnika w Szydłowie, w budżecie zabezpieczone zostały środki 

również na część chodnika w Tułowicach Małych w stronę Skarbiszowic. Kończą się prace 

inwestycyjne w Goszczowicach, których termin mija z końcem września i najprawdopodobniej 

będzie zachowany. 

Burmistrz przypomniał o jubileuszu 25 - lecia powstania Koła Honorowych Dawców Krwi, który 

odbędzie się w miesiącu wrześniu w Sali TOK. Odbyło się nadzwyczajne posiedzenie Związku Gmin 

Śląska Opolskiego jako Grupy Zakupowa energii elektrycznej, która otrzymała propozycję ceny 

wyższą o 450 %, zorganizowany został III przetarg, a otwarcie ofert nastąpi 20 września. 

Burmistrz podziękował wszystkim, którzy w jakikolwiek sposób zaangażowali się w organizację 
Dożynek w Goszczowicach. Wspomniał również o udziale w uroczystości w związku z przejściem 

na emeryturę Komendanta Miejskiego Straży Pożarnej w Opolu. 

 

14. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij stwierdził, że w okresie wakacyjnym nie ma zbyt wielu 

wydarzeń, jednak Burmistrz na bieżąco informował Radę o działalności w Gminie i we wszystkich 

sprawach uczestniczyli i kontaktowali medialnie. Wspomniał o spotkaniu w Starostwie Powiatowym, 

poruszył również sprawę budowy obwodnicy Ligoty Tułowickiej. 

15. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że w ostatnim czasie nie wpłynęły żadne 

wnioski. 

 

16. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 31 sierpnia został 

dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij wymienił otrzymaną korespondencję, wskazując na 

listy gratulacyjne z okazji Dożynek. Wymienił poszczególne pisma min. od Zarządu Dróg 



Powiatowych w Opolu w sprawie przebudowy drogi w Tułowicach Małych, od Wojewody 

Opolskiego dotyczące wszczęcia postępowania w sprawie uchwały odnoszącej się do taryf za 

odbiór ścieków. Wiceprzewodniczący poruszył sprawę konieczności zmiany taryf opłat za 

odbiór ścieków. 

 

17. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 31 sierpnia został 

dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr i poprosił Burmistrza o odniesienie się do 

przedłożonych pytań. 
 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o wykonaniu na prośbę Radnego Krzysztofa 

Ptaka, naprawy odcinka drogi przy składzie drewna w Szydłowie. 

Obiecał, że za miesiąc zostanie zaproponowane miejsce na budowę zaproponowanego przez 

Radnych skateparku. Poinformował o wykonaniu prac zgłaszanych przez Radnego Krzysztofa 

Chodorowskiego, poruszył temat wniosku mieszkanki o pomoc w montażu kotła grzewczego  

w mieszkaniu socjalnym i braku możliwości takiej pomocy. 

Brak chętnych do zabrania głosu. 

 

18. Wolne wnioski. 

 

Radny Krzysztof Ptak zapytał czy Gmina przewiduje utwardzenie odcinka drogi w kierunku 

budynków za ulicą Jaśminową, zakupionego od prywatnego właściciela. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że planowane jest utwardzenie tej drogi, aby 

ułatwić przejazd. 

 

Radny Krzysztof Mróz zapytał o sprawę nadużyć w temacie dodatku węglowego, czy są jakieś 
regulacje pozwalające zapobiec temu procederowi, na co Przewodniczący Rady Frédéric 

Coppin odpowiedział, że aktualnie trwają prace nad doprecyzowaniem ustawy.  

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski omówił obecne procedury dotyczące wypłaty dodatku 

węglowego dodał, że Ośrodek Pomocy Społecznej ma 30 dni na wypłatę i jeszcze nie 

rozpoczął wypłat, a w piątek otrzymał instrukcję dotyczącej tej sprawy. 

Dyskutowano na temat dopłat dla rodzin mieszkających w budynkach wielorodzinnych. 

 

19. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał terminy : 

posiedzenie Komisji – 26 września br. godz. 16:30, 

sesja absolutoryjna –29 września br. godz. 16:30. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 
obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


